
Jaarverslag Raad van Commissarissen (RvC) 

 

Bij een mooi en vitaal bedrijf zoals IW4, hoort ook een mooi en bij voorkeur duurzaam pand. Ons 

nieuwe pand tezamen met Wijkservice van de gemeente Veenendaal openden de drie burgemeesters 

van de gemeenten Renswoude, Rhenen en Veenendaal feestelijk op zaterdag 11 november 2023.  

 

De Raad van Commissarissen kwam in 2023 vele malen bijeen, dit in haar reguliere vergadering of ter 

voorbereiding in de financiële commissie, remuneratiecommissie dan wel in het overleg met de OR. 

Daarnaast werden we rondgeleid op de bouwplaats, zo volgden wij de oplevering en het inhuizen. In 

onze vergaderingen spraken we onder meer over onze medewerkers, de commercie, naast huisvesting 

en financiën. Ook de doorkijk voor de lange termijn was volop onderwerp van gesprek, zoals de 

instroom en de beperkte financiering van beschut werk. Op 20 april verleenden de aandeelhouders de 

bestuurder en de Raad van Commissarissen decharge voor het gevoerde beleid en het daarop 

gehouden toezicht. In de aandeelhoudersvergadering van november ontmoetten wij elkaar in het 

nieuwe pand met de nieuw aangetreden wethouder vanuit Renswoude.  

 

Een paar jaar geleden is gestart met de ontwikkeling om te komen tot een nieuw toekomstbestendig 

pand. Dit leidde in 2020 en 2021 tot de nodige besprekingen ter bepaling van de juiste omvang en de 

daarbij behorende financiën. De keuze voor het benutten van het voorterrein inclusief een pand voor 

Wijkservice met gebruik van gezamenlijke voorzieningen kreeg zijn beslag. Na de besprekingen, alle 

afstemming en goedkeuring leidde dit tot het hanteren van de sloopkogel in december 2021. 

Medewerkers van de staf werkten veelal vanuit de Middelbuurtseweg en pendelden heen en weer. De 

medewerkers werkten volop door naast de bouw, zij gingen flexibel om met alle tijdelijke 

aanpassingen. Dankzij ieders grote, langdurige inzet werd voor de zomer verhuisd en kijken we terug 

op een goed lopend proces binnen het vastgestelde budget, een groot compliment voor alle 

betrokkenen. 

 

In dit jaar spraken we, vanuit onze goede vertrekpositie IW4 – de gemeente dragen vanaf 2023 geen 

gemeentelijke bijdrage meer bij – ook nadrukkelijk over de nabije en verdere toekomst.  Immers de 

terugloop van het aantal WSW-ers is een feit en toeloop van Beschut Werk is nog beperkt maar leidt 

tot een financieel tekort voor deze doelgroep. Dit werd vorig jaar al geadresseerd in onder meer het 

Iroko rapport en valt ook te lezen in de rapportage van Berenschot. IW4 is hier in belangrijke mate 

afhankelijk van de keuzes van de gemeenten. Wij als commissarissen blijven ons nadrukkelijk inzetten 

om de goede, bewezen succesvolle infrastructuur van IW4 nog meer te laten benutten voor nu en de 

nabije toekomst.  

 

Trots, zo straalden de medewerkers bij de opening, evenzo de burgemeesters en ook wij als Raad van 

Commissarissen. Echter deze trots is te danken aan de bijdrage van de gemeenten en de grote inzet 

en betrokkenheid van alle medewerkers, inclusief het vele werk van het managementteam en de 

bestuurder! 

 

Veenendaal, 19 januari 2024 

Namens de Raad van Commissarissen, 

Inge T.J. Grimm-Ruiterkamp, voorzitter 


